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Vragen technische sessie Kadernota 2025-2028 Teylingen 

 

Vraag Antwoord 
1. Waarom is de Atlas klas alleen 

voor kinderen in Voorhout 
a. Waarom is dit incidenteel 

geld? 

Het betreft een pilot van twee jaar van de Leo 
Kannerschool en Sophia scholen die gestart is in 
Voorhout. De pilot staat ook open voor kinderen van 
het OBO. Voor het eerste jaar is er financiering vanuit 
NPO (Nationaal Programma Onderwijs) gelden. Deze 
kinderen zitten in de ochtend in de aTLas klas en ’s 
middags gaan zij ‘terug’ naar hun stamschool 
(reguliere basisschool). 
Om te veel reisbewegingen te voorkomen en ervoor 
te zorgen dat het voor kinderen/ouders behapbaar is, 
is deze klas nu alleen in te zetten voor kinderen uit de 
hele kern Voorhout. 
 

2. Versnellen doorfietsroutes, is dit 
een maatregel waar ook 
subisidiegeld inzit 

a. Inhoeverre is er ook geld 
van de provincie hiervoor 
beschikbaar gesteld 

b. In hoeverre is er ook geld 
vanuit HR (het zgn 
regionale 
investeringsfonds) 
beschikbaar gesteld.  

c. Wat zijn de kosten als we 
niet versnellen?  
 
 

a. De provincie Zuid-Holland heeft € 10 miljoen 
beschikbaar gesteld voor fietsmaatregelen in het 
kader van het project Maatregelenpakket 
Noordelijke Duin- en Bollenstreek en 
Haarlemmermeer (MNDSH). Van dit bedrag is € 
2,7 miljoen gereserveerd voor een fiets- en 
voetgangerstunnel onder de Westelijke Randweg 
N208 bij Lisse. De resterende € 7,3 miljoen zal 
dan worden aangewend voor maatregelen die 
onderdeel zijn van het doorfietsroutenetwerk in 
de noordelijke Duin- en Bollenstreek.  

b. Er is nog geen geld beschikbaar gesteld vanuit het 
Regionaal Investerings Fonds (RIF) voor het 
versnellen van de doorfietsroutes. 

c. De maatregelen worden dan over een langere 
periode gespreid uitgevoerd. De totale kosten 
worden daarmee in hogere mate afhankelijk van 
een toekomstig prijspeil en kunnen uiteindelijk 
hoger uitvallen voor een gelijk totaal 
maatregelenpakket. 

 
3. Gemeenteberichten, komt het 

krantje onder druk te staan als we 
minder afnemen?  

a. Kunnen we ook gebruik 
maken van een andere 
krant? 

De gemeente is één van de adverteerders in de krant. 
De verwachting is niet dat de krant bij een 
vermindering van het aantal pagina’s niet meer kan 
blijven bestaan, omdat er ook andere adverteerders 
zijn.  
Er is nog een huis-aan-huisblad in de gemeenten, dit 
is de Weekendkrant van Buijze pers. Buijze pers heeft 
zich echter niet ingeschreven op de aanbesteding. 
Wat de exacte reden daarvan is, weten we niet. 
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4. Kan de 100k voor aardwarmte grof 
toegelicht worden?  

Het gaat o.a. om: 
• Check op de maatschappelijke wenselijkheid en 

impact van de uitkomsten van de verkenning van 
kansrijke locaties; 

• Ondersteuning voor het opstellen van het 
verplichte Warmteprogramma; 

• Participatie/communicatie i.r.t. de resultaten van 
de verkenning (draagvlakmetingen); 

Na besluiten raad: 
• Opstarten van RO (vergunningen) procedures 

met bijbehorende onderzoeken; 
• Inhuur kennis t.b.v. opstellen overeenkomsten, 

voor zover het warmtenettracé in percelen in 
eigendom van de gemeente wordt gerealiseerd 
(openbaar gebied) 

5. Is er eigenlijk wel een keuze voor 
de bestuurlijke maatregelen OOV: 
zijn deze geen ‘moetje’ volgens de 
wet. 

De bestuurlijke maatregel voor sluiting panden o.g.v. 
de Opiumwet is een ‘moetje’. We hebben dit 
vastgesteld in beleid. Zo ‘moeten’ ook bestuurlijke 
maatregelen genomen worden in het kader van 
ernstige verstoring van de Openbare Orde en 
Veiligheid. Daarnaast kan de gemeente ook 
bestuurlijke maatregelen nemen in het kader van 
bijvoorbeeld (woon)overlast, dierenwelzijn. Denk aan 
een gedragsaanwijzing, muilkorfgebod, een 
gebiedsverbod i.v.m. handel in drugs. Deze 
maatregelen liggen niet vastgelegd in beleid, de 
gemeente heeft daar een keuze in. Op dit moment 
gaat de capaciteit van de medewerker bestuurlijke 
maatregelen voor 90% op aan sluiting van panden. 
Niet omdat we nu persé zoveel panden sluiten maar 
wel omdat het juridische traject veel tijd vraagt.  

6. Graag ontvangen wij een 
uitgebreide specificatie van de 
43.000 euro voor ICT 
ondersteuning Raad (pagina 26, 
tabel bestuurlijke keuzes voorstel 
college). 

Dit bedrag betreft uren formatie (18 uur) voor de 
beveiliging van de raadsomgeving en bijbehorende 
voorzieningen (o.a. audiovisuele apparatuur, 
laptops). Dit is een maximumbedrag, dat nog lager 
kan worden afhankelijk van het 
dienstverleningsniveau dat in overleg wordt 
afgesproken. Dit gesprek wordt momenteel gevoerd. 

 


